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Protokół Nr III/24 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego   

VII kadencji 
odbytej w dniu 27 czerwca 2024 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 
 

Punkt 1 (czas  0:00-1:39) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:05 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu, Skarbnika, kierowników 
jednostek, naczelników oraz wszystkich gości zaproszonych przybyłych na sesję oraz 
osoby oglądające transmisję online. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji 
uczestniczy 16 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana do podjęcia 
prawomocnych uchwał. 
 
Stan ogólny Rady wynosi 17 Radnych. Nieobecni Radni: Radny J. Grzymała. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 
 
Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Punkt 2 (czas 1:40-2:17) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad III sesji Rady Powiatu Drawskiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek obrad. 
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Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść zmiany 
do porządku obrad sesji? 
 
Nikt z Radnych nie wnosił  zmian do porządku obrad. 
 
Obowiązujący porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji.  
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z II sesji odbytej w dniu 24.05.2024r. 
4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami – druk nr 

128. 
5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 
6. Trybuna obywatelska. 
7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 
8. Raport o stanie powiatu za 2023 r.: 

a) raport o stanie powiatu za 2023 r. – druk nr 25, 
b) debata nad raportem, 
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Drawskiego wotum 

zaufania – druk nr 26. 
9. Sprawozdanie z realizacji budżetu Powiatu Drawskiego za 2023 rok : 

a) sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu Powiatu Drawskiego za rok 
2023 – druk nr 3881; 

b) uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  
w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu 
Drawskiego za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia – druk nr 83; 

c) sprawozdanie finansowe Powiatu Drawskiego sporządzone na dzień 
31.12.2023r.; 

d) opinia Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno - Publicznych na temat 
sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Drawskiego za 2023 r.; 

e) uchwała oraz wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Powiatu o udzielenie 
absolutorium Zarządowi Powiatu – druk nr 77  i  nr 80; 

f) uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  
w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Drawskiego w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Drawskiego absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za rok 2023 – druk nr 102;  

g)  stanowisko Klubów Radnych; 
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h) dyskusja nad sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Powiatu Drawskiego za 2023 r.; 

i) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Drawskiego 
za 2023 r. – druk nr 85; 

j) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
Powiatu Drawskiego za rok 2023 – druk nr 84. 

10. Plan pracy Rady Powiatu Drawskiego na rok 2024: 
a) opinia Klubów Radnych, 
b) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Drawskiego 

– druk nr 86. 
11. Plany pracy komisji stałych Rady Powiatu na rok 2024: 

a) opinia Klubów Radnych, 
b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 

Powiatu Drawskiego – druk nr 92.  
12. Plan kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2024: 

a) opinia Klubów Radnych, 
b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

– druk nr 91. 
13. Sprawozdanie z rozpatrzonych petycji w roku 2023: 

a) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z rozpatrzonych petycji  
w roku 2023 – druk nr 67.      

14. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia całkowitego zakazu pływania 

łodziami i skuterami z napędem spalinowym po jeziorze Busko w Gminie 
Wierzchowo – druk nr 107; 

b) zmiany Statutu Powiatu Drawskiego – druk nr 117; 
c) wskazania członka Rady Powiatu Drawskiego na kandydata do składu komisji 

konkursowej – druk nr 56; 
d) wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz Skarbu Państwa 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Drawskiego – druk nr 113; 
e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Świdwińskim w sprawie 

powierzenia do realizacji zadania polegającego na utworzeniu „Centrum Zdrowia 
75+” – druk nr 126; 

f) przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  
w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze powiatu drawskiego,  
w roku 2024  – druk nr 133; 
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g) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań  
z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 
w 2024 roku – druk nr 110; 

h) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024 – druk nr 109; 
i) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Drawskiego na lata 2024–2040 – druk nr 115. 
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
16. Komunikaty i sprawy różne.  
17. Zakończenie sesji.  
 
 

Punkt 3 (czas 2:18-14:20) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 24.05.2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z II sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 24.05.2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu.    
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z II sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 24.05.2024 r. 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
nad przyjęciem protokołu z II sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 24.05.2024 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymującym się” 
przyjęła protokół z II sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
24.05.2024 r.  
  
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu i Starosta Drawski w imieniu własnym i Radnych 
Rady Powiatu Drawskiego podziękowali Panu Sebastianowi Żukowskiemu – 
Dyrektorowi Orscov Fooda w Czaplinku za udzielane wielokrotnie wsparcie finansowe 
Powiatowi Drawskiemu. 
 
Złożyli również gratulacje Pani Lidii Konwie w związku z objęciem z dniem 1 lipca 
2024 r. stanowiska Sekretarza Powiatu oraz Pani Joannie Rudziewicz w związku  
z objęciem stanowiska Naczelnika Wydziału Organizacyjnego. 

 
 

Punkt 4 (czas 14:21-24:50) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali sprawozdanie 
Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami w materiałach na sesję.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę Jacka 
Kozłowskiego. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że każdy z Radnych 
otrzymał sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. Jeżeli są pytania to bardzo 
proszę.  
 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Starosty? 
 

Głos zabrał Radny Pan W. Włodarczyk, który zadał Staroście pytanie w sprawie 
odpowiedzi udzielonych na złożone na poprzedniej sesji interpelacje, które złożył. 
 

Głos zabrał Pan  Starosta J. Kozłowski, który udzielił odpowiedzi na zapytanie 
Radnego 
W. Włodarczyka.   
 

Pan Starosta J. Kozłowski zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 
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Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która zadała Staroście dwa zapytania - 
pierwsze dotyczące wyboru oferty na realizację zadania publicznego w zakresie 
działania na rzecz organizacji pozarządowych, wolontariatu oraz wspomagające rozwój 
wspólnot i społeczności lokalnych, upowszechniania i ochrony wolności i praw 
człowieka oraz swobód obywatelskich a także działań wspomagających rozwój 
demokracji oraz określenia wysokości przyznanej dotacji, natomiast drugie pytanie 
dotyczące finansowania zamówienia publicznego na dostawę plotera oraz jego 
umiejscowienia. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który udzielił odpowiedzi na zapytanie 
Radnej B. Głowackiej.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania do 
Pana Starosty? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
 

Punkt 5 (czas 24:51-53:08) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 
 

Głos zabrała Radna Pani G. Buczek, która złożyła 2 interpelacje oraz 2 wnioski 
Komisji Rewizyjnej. Pierwsza interpelacja dotyczyła skutecznego usunięcia Barszczu 
Sosnowskiego, znajdującego się na DK nr 20 Złocieniec-Drawsko. Druga interpelacja 
dotyczyła Lubieszewa – na jakim etapie realizacji jest zadanie rotacji wód opadowych 
z ich odprowadzeniem. Wnioski Komisji Rewizyjnej – pierwszy w sprawie złożenia 
sprawozdań z nadzoru pedagogicznego i współpracy z pracodawcami realizującymi 
praktyczną naukę zawodu oraz drugi wniosek dotyczący Darskowa, czyli rozpatrzenia 
pisma Pani Anny Makuchowskiej wraz z podpisami mieszkańców. 
 
Treść złożonych interpelacji stanowi załącznik nr 5, 6 do protokołu.  
 

Głos zabrała Radna G. Polak, która złożyła interpelację dotyczącą drogi nr 1975Z 
łączącej dwie wioski Nowe Drawsko-Sikory –dokonanie przeglądu i na ile jest to 
możliwe, wyrównanie jej nawierzchni na części odcinków. 
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Treść złożonych interpelacji stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która zgłosiła 3 zapytania do Pana Starosty. 

Pierwsze pytanie dotyczyło kiedy i jakie zostaną podjęte działania w celu poprawy 
warunków  nauczania dzieci w ZPE-T Bobrowo oddział w Czaplinku i Drawsku Pom.. 
Kolejne pytanie dotyczyło jakie prace zostały podjęte i jakie jest zaawansowanie tych 
prac w sprawie naprawy dachu na hali sportowej przy szkole ponadpodstawowej  
w Złocieńcu. Trzecie pytanie, czy wróci do budżetu wydatek związany z projektem na 
drogę Złocieniec-Darskowo. 
 
Treść złożonych interpelacji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który zgłosił komentarz do odpowiedzi na 
poprzednią interpelację. Wyjaśnił, że, w odpowiedzi Starosty Drawskiego w sprawie 
regulaminu i sposobu oceniania i kryteriów, dlaczego dany, a nie inny zawodnik 
otrzymuje nagrodę za osiągnięcia sportowe, jest napisana – odniesienie do regulaminu 
przyznawania nagrody za osiągnięte wyniki sportowe – informacja o tym, że uprawianie 
sportu ma być zgodnie z przepisami polskiego związku sportowego. Radny M. 
Chojnacki powiedział, że według jego opinii nie ma nigdzie zapisu, ażeby dany 
zawodnik należał do jakiegokolwiek związku sportowego, który jest polskim związkiem 
sportowym. Powiedział również, że nie chodzi o to, aby komisja konkursowa zmieniała 
teraz swoje decyzje, ale wydawało mu się, że przekaz uchwały z 30 czerwca 2022 r. 
miał na celu nagradzanie sportowców powiatu drawskiego za ich osiągnięcia oraz, że 
należałoby zinterpretować ten zapis i może on wymaga zmiany, ponieważ nie może 
wykluczać osób, które reprezentują z godłem polski, gdzie odgrywane są hymny, na 
Mistrzostwach Europy czy Mistrzostwach Świata, osiągają swoje sukcesy – 
powinniśmy takie osoby wspierać, pominięcie podcina skrzydła sportowcom. Pan 
Radny zgłosił wniosek do Pana Starosty J. Kozłowskiego, aby jeszcze raz 
przeanalizował tamtą interpelację, w kontekście, czy na pewno zapis regulaminu 
zacytowany w odpowiedzi to jest dokładnie to, co Pan Starosta miał na myśli. 

Pan Radny M. Chojnacki zgłosił interpelację w sprawie problemu parkowania 
klientów urzędu na parkingu przy Starostwie, z prośbą o analizę problemu oraz 
sprawdzenie jak można tą sprawę rozwiązać. 
 
Treść złożonych interpelacji stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Głos zabrał Radny Pan W. Włodarczyk, który zgłosił zapytanie oraz 5 interpelacji. 
Zapytanie dotyczące tego, że jest robiona analiza, a Radny dowiedział się, będąc na 
zakończeniu w Bobrowie od rodziców, że zostały zaproponowane sale w Czaplinku 
przy Liceum Ogólnokształcącym w internacie na pierwszym piętrze. Pierwsza 
interpelacja dotyczyła  zadania inwestycyjnego w Gudowie „Modernizacja budynku  
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w Gudowie z przeznaczeniem na Centrum Wsi Pojezierza Drawskiego” – czy jest 
opracowany projekt techniczny oraz pozwolenie na budowę. Druga interpelacja 
dotyczyła realizacji hali na rzecz ZPE-T w Bobrowie z siedzibą na ul. Seminaryjnej w 
Drawsku Pom. – czy to zadanie będzie realizowane, który naczelnik to zadanie 
nadzoruje, czy jest opracowany projekt techniczny oraz jaki jest przewidywany termin 
realizacji. Następna interpelacja dotyczyła realizacji zadania inwestycyjnego  
w Mielenku „Centrum Opiekuńczo Mieszkaniowe i Zakład Aktywizacji Zawodowej” – 
kto imiennie nadzoruje prace na w/w zadaniem z ramienia Starostwa, czy został 
przekazany plac budowy na w/w zadanie, kiedy i kto brał udział z ramienia Starostwa, 
czy jest projekt techniczny oraz pozwolenie na budowę na to zadanie, czy jest zgłoszone 
do konserwatora zabytków oraz czy jest prowadzony dziennik budowy. Czwarta 
interpelacja dotyczyła przygotowania obiektów oświatowych do realizacji zadań  
w zakresie zaleceń i nakazów wydanych przez sanepid w Drawsku Pom. Ostatnia 
dotyczyła interpelacji złożonej 24.05.2024r. w sprawie interwencji wykonawcy robót na 
obiekcie przy ZPE-T ul. Seminaryjna i ZS Drawsko Pom, ul. Złocieniecka – kto  
z ramienia Starostwa przygotowywał zlecenia na w/w zadania, kto przygotowywał 
kosztorysy nakładcze, kto sprawdzał i uzgadniał zakres robót imiennie, kto weryfikował 
kosztorysy nakładcze przedstawione przez wykonawcę robót oraz czy informacja 
dotycząca dodatkowych prac była również uzgadniana ewentualnie przez radcę 
prawnego Starostwa, jeżeli tak to prośba o informację przez którego. 
 
Treść złożonych interpelacji stanowi załącznik nr 10, 11, 12, 13, 14 do protokołu.  
 

Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która złożyła wniosek, korzystając  
z obecności Radcy Prawnego o doprecyzowanie jakie jest sedno interpelacji, zapytania 
i wniosku składanych przez Radnych w tym punkcie porządku obrad i też informację 
dotyczącą udzielania informacji publicznej. 
 

Głos zabrała Radca Prawny Pani M. Półrolnik, która udzieliła odpowiedzi na 
zapytanie Radnej B. Głowackiej.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelacje, wnioski lub zapytania?  
 
Nikt z Radnych więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłaszał. 
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Punkt 6 (czas 53:09-53:26) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś w trybunie chciałby zabrać głos? 
 
Nikt głosu nie zabierał.  

 
 

Punkt 7 (czas 53:27-1:09:44) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią  
G. Polak – Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno- 
Publicznych o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw 
Społeczno- Publicznych, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Spraw 
Społeczno- Publicznych spotkała się raz, w dniu 25 czerwca 2024 r., na tym posiedzeniu 
członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie protokół z pierwszego posiedzenia Komisji. 
Komisja po dyskusji w sprawie tematu bezpieczeństwa nad wodą i otwartych kąpielisk 
omówionego przez Naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego, jednogłośnie 
przyjęła oraz skierowała do Starosty Drawskiego wniosek o wystąpienie do 
Komendanta Wojewódzkiego Policji w Szczecinie o zwiększenie ilości policjantów 
posiadających uprawnienia do patrolu wodnego oraz zwiększenia wyposażenia w sprzęt 
do pełnienia dyżurów i patroli wodnych. Członkowie Komisji po wysłuchaniu 
wyjaśnień dot. Raportu o stanie Powiatu Drawskiego, jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali dokument. Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem  
z wykonania budżetu Powiatu za rok 2023, sprawozdaniem finansowym Powiatu 
Drawskiego sporządzonym na dzień 31.12.2023 r. oraz uchwałą RIO w sprawie 
wydania opinii o sprawozdaniu  z wykonania budżetu Powiatu za rok 2023. Opinia 
Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno- Publicznych po poprawkach została 
jednogłośnie pozytywnie przyjęta. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani G. Buczek 
zapoznała członków Komisji z uchwałą oraz wnioskiem do Rady Powiatu o udzielenie 
absolutorium Zarządowi Powiatu, zapoznano się także z uchwałą RIO w sprawie 
wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium  
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z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 
sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2023 oraz sprawozdanie finansowe Powiatu 
Drawskiego sporządzone na dzień 31.12.2023 r. Członkowie Komisji zaopiniowali 
pozytywnie plany pracy Rady na 2024 r., Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Spraw Społeczno- Publicznych. Przystąpiono również do analizy 10 
projektów uchwał, które uzyskały pozytywne opinie. 
 
Treść sprawozdania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią G. Buczek 
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani G. Buczek, która 
powiedziała, że Komisja Rewizyjna spotkała się dwa razy, na pierwszym posiedzeniu 
w dniu 05.06.2024 r. Komisja Rewizyjna ukonstytuowała się, wybrano Panią B. 
Głowacką na Wiceprzewodniczącą Komisji oraz Pana P. Tylmana na Sekretarza 
Komisji. Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Powiatu za rok 2023., które zostało jednogłośnie przyjęte przez Członków Komisji oraz 
z uchwałą RIO w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu  z wykonania budżetu Powiatu 
za rok 2023. Komisja omówiła bilans z wykonania budżetu – stan na dzień 31.12.2023 
r. Na posiedzeniu zostały sformułowane dwa wnioski, przedstawione w interpelacjach, 
wnioskach i zapytaniach. Nastąpiło podjęcie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie 
wniosku o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu Drawskiego za 2023 rok. 
Ustalono plany pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2024. Na posiedzeniu 
Komisji w dniu 25.06.2024 r. członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie protokół  
z pierwszego posiedzenia Komisji oraz zostały omówione materiały na sesję. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pana P. Tylman i złożenie sprawozdania.  
 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan P. Tylman, 
który powiedział, że Komisja obradowała na jednym posiedzeniu w dniu 23 czerwca 
2024 r. Na tym posiedzeniu Komisja ukonstytuowała się, wybrano Panią H. Samek na 
Wiceprzewodniczącą Komisji oraz Pana J. Grzymałę na Sekretarza Komisji. Komisja 
jednogłośnie przyjęła sporządzone sprawozdanie z rozpatrzonych petycji w roku 2023. 
Na posiedzeniu została rozpatrzona i odrzucona petycja dotycząca wprowadzenia 
całkowitego zakazu pływania łodziami i skuterami z napędem spalinowym po jeziorze 
Busko w Wierzchowie.  
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 Punkt 8 (czas 1:09:45-1:45:48) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest raport o stanie powiatu za 2023 rok. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Lidię Konwę - 
Naczelnika Wydziału Organizacyjnego i omówienie raportu o stanie Powiatu za 2023 
rok. 
 

Głos zabrała Pani Naczelnik Wydziału Organizacyjnego L. Konwa, która 
powiedziała, że jest to już kolejny raport i zawiera on wszystkie postulaty, wnioski  
i uwagi, które zgłaszali Radni. Raport został opracowany przez Panią Sekretarz. 
Informacje do raportu szykowali wszyscy naczelnicy wydziałów Starostwa oraz 
kierownicy jednostek organizacyjnych Powiatu. Pani Naczelnik Wydziału 
Organizacyjnego L. Konwa serdecznie podziękowała wszystkim, którzy przyczynili się 
do powstania tego raportu.  
  
Treść raportu o stanie Powiatu stanowi załącznik nr 16 do protokołu.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła debatę nad raportem o stanie Powiatu oraz 
spytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Debata nad raportem o stanie Powiatu została otwarta, głos zabrali: Pani Radna B. 
Głowacka, Pan Radny M. Chojnacki, Pan Radny S. Cybula, Pani Radna U. Ptak, Pan 
Radny K. Korczyński, Pan Radny P. Tylman 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła zamknięcie debaty nad raportem o stanie 
Powiatu. 
 
Czas trwania debaty – 1:12:30-1:41:48  
 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie zabrał głosu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu podała informację odnośnie wniosków składanych 
przez mieszkańców – na dzień 27.06.2024 r. mieszkańcy nie złożyli żadnych wniosków  
i zapytań. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 
Drawskiego wotum zaufania.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania? 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr III/22/2024 w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Drawskiego 
wotum zaufania.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
 

Punkt 9 (czas 1:45:49-2:30:55) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
z realizacji budżetu Powiatu Drawskiego za 2023 rok. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Joannę 
Andrykowską - Skarbnika Powiatu o przedstawienie sprawozdania Zarządu Powiatu  
z wykonania budżetu Powiatu za rok 2023 r.  

 
Głos zabrała Pani J. Andrykowska – Skarbnik Powiatu, która powiedziała, że 

sprawozdanie z realizacji budżetu Powiatu Drawskiego za 2023 rok zostało 
przedstawione i omówione na Komisji wspólnej, sprawozdanie zamyka się kwotami:  

1) Planowane dochody budżetowe w kwocie 132.520.193,24 zł, wykonano w kwocie 

128.304.062,25 zł, co stanowi 96,82 % planu w tym: 

 planowane dochody bieżące w kwocie 123.469.044,39 zł, wykonano w kwocie 

121.470.153,67 zł , co stanowi 98,38 %. 

 planowane dochody majątkowe w kwocie 9.051.148,85 zł, wykonano w kwocie 

6.833.908,58 zł, co stanowi 75,50 % planu, 

2) Planowane wydatki budżetowe w kwocie 140.236.392,83 zł, zrealizowano  

w kwocie 132.553.228,75 zł, co stanowi 95 % planu, w tym: 

 planowane wydatki bieżące w kwocie 125.537.526,90 zł zrealizowano  

w kwocie 122.142.553,53 zł, co stanowi 97 % planu, 
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 planowane wydatki majątkowe w kwocie 14.698.865,93 zł zrealizowano  

w kwocie 10.410.675,22 zł, co stanowi 71 % planu, 

3) Budżet 2023 r. przy planowanym deficycie budżetu w kwocie 7.716.199,59 zł zamknął się 

deficytem tj.  większymi zrealizowanymi wydatkami niż dochody w wysokości 

4.249.166,50 zł. 

4) Przychody budżetu wyniosły 9.416.199,59 zł, w tym wolne środki  

w wysokości 2.886.325,75 zł i emisja obligacji 4.900.000,00 zł. 

5) Rozchody budżetu wyniosły 1.700.000,00 zł, w tym: spłata kredytów: 1.400.000,00 zł 

 i spłata obligacji: 300.000,00 zł.  

 

Treść omówionego sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2023 stanowi 
załącznik nr 19 do protokołu. 
 

Pani J. Andrykowska - Skarbnik Powiatu, spytała czy są do niej jakieś pytania? 
 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie zabrał głosu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała uchwałę Nr K.50.33.5.2024 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Szczecinie z dnia 11 kwietnia  
2024 r. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu 
Drawskiego za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia.   
 
Treść odczytanej uchwały Nr K.50.33.5.2024 Składu Orzekającego RIO stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Joannę 
Andrykowską - Skarbnika Powiatu i przedstawienie sprawozdania finansowego 
Powiatu Drawskiego sporządzonego na dzień 31.12.2023 r.  
 

Głos zabrała Pani J. Andrykowska – Skarbnik Powiatu, która powiedziała, że 
sprawozdanie finansowe (bilans) zostało przedstawione na Komisji, jest to bilans 
Powiatu Drawskiego sporządzony na dzień 31.12.2023 r., jak również bilans jednostki 
budżetowej samorządowego zakładu budżetowego, rachunek zysków i strat wariant 
porównawczy, zestawienie zmian w funduszu jednostki oraz informacja dodatkowa do 
bilansu i dane uzupełniające. Bilans przedstawia odzwierciedlenie wykonania budżetu, 
które zostało omówione na Komisjach.  
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Treść omówionego sprawozdania finansowego Powiatu Drawskiego stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Skarbnik?  
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Spraw Społeczno-Publicznych Radną Panią G. Polak o przedstawienie 
opinii Komisji na temat sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 
budżetu Powiatu za 2023 rok.  
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-Publicznych 
Radna Pani G. Polak odczytała opinię na temat sprawozdania finansowego  
i sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Drawskiego za 2023 r. 
 
Treść odczytanej opinii Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-
Publicznych stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 
Rewizyjnej Radną G. Buczek i przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej do Rady 
Powiatu o udzielenie Zarządowi Powiatu Drawskiego absolutorium.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Pani G. Buczek, która 
odczytała Uchwałę Nr 1/2024 Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Drawskiego z dnia  
05 czerwca 2024 r. oraz wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Drawskiego z dnia  
05 czerwca 2024 r. w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Drawskiego absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. 
 
Treść odczytanej Uchwały Nr 1/2024 Komisji Rewizyjnej oraz wniosek Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Drawskiego absolutorium 
stanowi załącznik nr 23 i nr 24 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym uchwałę  
Nr K.50.33.7.2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Szczecinie z dnia 7 czerwca 2024 r. w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Drawskiego w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 
Drawskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. 
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Treść odczytanej uchwały Nr K.50.33.7.2024 Składu Orzekającego RIO stanowi 
załącznik nr 25 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Przewodniczących Klubów Radnych  
o przedstawienie stanowiska. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Radnego Pana Stanisława 
Cybulę – Przewodniczącego Klubu Radnych „Koalicja Obywatelska”. 
 

Głos zabrał Radny Pan S. Cybula – Przewodniczący Klubu Radnych „Koalicja 
Obywatelska” który powiedział, że Klub Radnych „Koalicja Obywatelska” jest za 
przyjęciem sprawozdania i udzieleniem absolutorium dla Zarządu Powiatu Drawskiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Radnego Michała 
Chojnackiego – Przewodniczącego Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”. 
 

Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki – Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo  
i Sprawiedliwość”, który powiedział, że Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” ma 
zamiar poprzeć udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu Drawskiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że otwiera dyskusję nad 
sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu za 2023 r.  
 

Głos zabrał Radny M. Chojnacki, który powiedział, że nowy Zarząd Powiatu, który 
otrzyma lub nie absolutorium, tak naprawdę nie odpowiada za wykonanie tego budżetu 
oraz, że Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” chce dać kredyt zaufania nowemu 
Zarządowi i na tej podstawie Klub będzie głosował za udzieleniem absolutorium dla 
nowego Zarządu Powiatu Drawskiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze jakieś 
pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskusję nad sprawozdaniem finansowym  
i sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu za 2023 rok.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu, jakim jest podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
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sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 
Drawskiego za 2023 rok. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Joannę 
Andrykowską - Skarbnika Powiatu. 
 

Głos zabrała Pani J. Andrykowska – Skarbnik Powiatu, która przedstawiła prośbę  
o uchwalenie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Drawskiego za 
2023 rok. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budżetu Powiatu Drawskiego za 2023 rok. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do projektu 
uchwały? 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy  
  0 głosach  „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/23/2024 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Drawskiego za 
2023 r. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu Powiatu Drawskiego za rok 2023. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Drawskiego za rok 2023. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do projektu 
uchwały? 
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Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/24/2024 w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu Powiatu Drawskiego za rok 2023. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła przerwę. 
 

Punkt 10 (czas 2:52:00-2:55:50) 
 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie  
z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest 
plan pracy Rady Powiatu Drawskiego na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali plan pracy Rady 
Powiatu Drawskiego, który został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Przewodniczących Klubów Radnych  
o przedstawienie stanowiska. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Radnego Stanisława 
Cybulę – Przewodniczącego Klubu Radnych „Koalicja Obywatelska”. 
 

Głos zabrał Radny Pan S. Cybula – Przewodniczący Klubu Radnych „Koalicja 
Obywatelska” który powiedział, że Klub Radnych „Koalicja Obywatelska” jest za 
przyjęciem plan pracy Rady Powiatu Drawskiego na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Radnego Michała 
Chojnackiego – Przewodniczącego Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”. 
 

Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki – Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo  
i Sprawiedliwość”, który powiedział, że Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 
pozytywnie opiniuje plan pracy Rady Powiatu Drawskiego na rok 2024. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie uchwalenia 
planu pracy Rady Powiatu Drawskiego na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do projektu 
uchwały? 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/25/2024 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 
Drawskiego na rok 2024. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
 

Punkt 11 (czas 2:55:51-2:59:50) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie  
z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są 
plany pracy komisji stałych Rady Powiatu Drawskiego na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 
Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-Publicznych Radną G. Polak. 
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno-
Publicznych Radna Pani G. Polak, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki  
i Spraw Społeczno-Publicznych przyjęła plany pracy komisji stałych na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 
Rewizyjnej Radną Panią G. Buczek. 
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Pani G. Buczek, która 
powiedziała, że Komisja Rewizyjna przyjęła plany pracy komisji stałych na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Przewodniczących Klubów Radnych  
o przedstawienie stanowiska. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Radnego Stanisława 
Cybulę – Przewodniczącego Klubu Radnych „Koalicja Obywatelska”. 
 

Głos zabrał Radny Pan S. Cybula – Przewodniczący Klubu Radnych „Koalicja 
Obywatelska” który powiedział, że Klub Radnych „Koalicja Obywatelska” jest za 
przyjęciem planów pracy komisji stałych na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Radnego Michała 
Chojnackiego – Przewodniczącego Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”. 
 

Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki – Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo  
i Sprawiedliwość”, który powiedział, że Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 
pozytywnie opiniuje plany pracy komisji stałych na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie uchwalenia 
planów pracy komisji stałych na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do projektu 
uchwały? 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/26/2024 w sprawie uchwalenia planów pracy komisji stałych na 
rok 2024. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 

Punkt 12 (czas 2:59:51-3:02:51) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest plan kontroli Komisji 
Rewizyjnej na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 
Rewizyjnej Radną G. Buczek. 
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Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Pani G. Buczek, która 

powiedziała, że Komisja Rewizyjna przyjęła plan kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 
2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Przewodniczących Klubów Radnych  
o przedstawienie stanowiska. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Radnego Stanisława 
Cybulę – Przewodniczącego Klubu Radnych „Koalicja Obywatelska”. 
 

Głos zabrał Radny Pan S. Cybula – Przewodniczący Klubu Radnych „Koalicja 
Obywatelska” który powiedział, że Klub Radnych „Koalicja Obywatelska” jest za 
przyjęciem planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Radnego Michała 
Chojnackiego – Przewodniczącego Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”. 
 

Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki – Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo  
i Sprawiedliwość”, który powiedział, że Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 
pozytywnie opiniuje plan kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie uchwalenia 
planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do projektu 
uchwały? 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/27/2024 w sprawie uchwalenia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej na rok 2024. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
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Punkt 13 (czas 3:02:52-3:05:26) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
z rozpatrzonych petycji w roku 2023. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radnego P. Tylmana. 
 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny P. Tylmana, 
który powiedział, że w roku 2023 do Rady Powiatu Drawskiego wpłynęły dwie petycje. 
Pierwsza dotyczyła budowy drogi powiatowej na odcinku Zarańsko-Olchowiec. Rada 
Powiatu Drawskiego podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia w/w petycji uznając ją za 
bezzasadną. Druga petycja dotyczyła wyrażenia zgody na prowadzenie usługi 
transportowej na części obszaru Powiatu Drawskiego. Organem rozpatrującym petycję 
był sam Pan Starosta Drawski. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z rozpatrzonych petycji w roku 2023. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/28/2024 w sprawie przyjęcia sprawozdania z rozpatrzonych 
petycji w roku 2023. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 

Punkt 14 (czas 3:05:27-4:06:12) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwał. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia całkowitego zakazu 
pływania łodziami i skuterami z napędem spalinowym po jeziorze Busko w Gminie 
Wierzchowo.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Radnego  
P. Tylmana- Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Głos zabrał Pan P. Tylman- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
który przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji 
dotyczącej wprowadzenia całkowitego zakazu pływania łodziami i skuterami  
z napędem spalinowym po jeziorze Busko w Gminie Wierzchowo.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 

Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który podkreślił, że Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji nie mogła się zająć ze względów formalnych tym wnioskiem, 
dlatego, że jest brak odpowiedniego planu zagospodarowania przestrzennego, który 
precyzuje, że na tych terenach są tereny rekreacyjne. Stąd apel do wszystkich, którzy 
chcą w przyszłości składać takie wnioski, bo one bardzo często są zasadne, żeby 
wcześniej pod względem prawnym w gminach sprawdzić jaka jest sytuacja w danej 
chwili – to bardzo ułatwi i wtedy może uda się uzyskać poparcie również po stronie 
Rady Powiatu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie rozpatrzenia 
petycji dotyczącej wprowadzenia całkowitego zakazu pływania łodziami i skuterami  
z napędem spalinowym po jeziorze Busko w Gminie Wierzchowo. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr III/28/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 
wprowadzenia całkowitego zakazu pływania łodziami i skuterami z napędem 
spalinowym po jeziorze Busko w Gminie Wierzchowo.  
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Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Drawskiego.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
B. Kotwicę- Naczelnika Wydziału Biuro Rady Powiatu. 
 

Głos zabrała Pani Naczelnik Wydziału Biuro Rady Powiatu B. Kotwica, która 
przedstawiła szczegółowe uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Naczelnik? 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie zmiany Statutu 
Powiatu Drawskiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  1 głosie „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr III/30/2024 w sprawie zmiany Statutu Powiatu Drawskiego.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wskazania członka Rady Powiatu Drawskiego na kandydata do 
składu komisji konkursowej. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią I. 
Krężołek- Naczelnika Wydziału Edukacji. 
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Głos zabrała Pani Naczelnik Wydziału Edukacji- I. Krężołek, która przedstawiła 
szczegółowe uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Naczelnik? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poprosiła, o zgłoszenie przez Radnych propozycji kandydata do składu komisji 
konkursowej. 
 

Głos zabrała Pani Radna G. Polak, która zgłosiła kandydaturę Pani Przewodniczącej  
V. Zbytek oraz zapytała, czy Pani Przewodnicząca wyraża zgodę? 
 

Głos zabrała Pani Przewodnicząca V. Zbytek, która wyraziła zgodę. 
 

Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która zgłosiła kandydaturę Pana Radnego  
M. Chojnackiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy Pan Radny M. Chojnacki wyraża 
zgodę? 
 

Głos zabrał Pan Radny M. Chojnacki, który wyraził zgodę. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania  
w sprawie wyboru kandydata Nr 1 – Violetta Zbytek do składu komisji konkursowej. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  2 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymującym się” 
podjęła decyzję o wskazaniu Pani Violetty Zbytek na kandydata do składu komisji 
konkursowej.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wskazania 
członka Rady Powiatu Drawskiego na kandydata do składu komisji konkursowej. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  2 głosach „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr III/31/2024 w sprawie wskazania członka Rady Powiatu 
Drawskiego na kandydata do składu komisji konkursowej. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 43 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz 
Skarbu Państwa nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Drawskiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana R. 
Szczuchniaka – Naczelnika Wydziału Nieruchomości.  
 

Głos zabrał Pan R. Szczuchniak – Naczelnik Wydziału Nieruchomości, który 
szczegółowo omówił uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Naczelnika? 
 

Głos zabrała Pani Radna U. Ptak, która zapytała o położenie tej nieruchomości. 
 
W odpowiedzi Naczelnik wydziału Gospodarki Nieruchomościami – Pan R. 

Szczuchniak pokazał Pani Radnej U. Ptak mapkę, na której znajduje się przedmiotowa 
nieruchomość.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania do 
Pana Naczelnika? 
 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Drawskiego. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr III/32/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie 
darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Drawskiego. 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 
Świdwińskim w sprawie powierzenia do realizacji zadania polegającego na utworzeniu 
„Centrum Zdrowia 75+”. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
J. Banaszek – Naczelnika Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych. 
 

Głos zabrała Pani J. Banaszek – Naczelnik Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw 
Społecznych, która szczegółowo omówiła uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Naczelnik? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Świdwińskim w sprawie powierzenia do 
realizacji zadania polegającego na utworzeniu „Centrum Zdrowia 75+”. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
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Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr III/33/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
z Powiatem Świdwińskim w sprawie powierzenia do realizacji zadania polegającego na 
utworzeniu „Centrum Zdrowia 75+”. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 47 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze powiatu 
drawskiego, w roku 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana  
M. Szulista – Naczelnika Wydziału Inwestycji.  
 

Głos zabrał Pan M. Szulist – Naczelnik Wydziału Inwestycji, który szczegółowo 
omówił uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Naczelnika? 
 

Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która zadała pytanie dotyczące kryteriów 
przyznawania dotacji - czy wszystkie kryteria muszą być spełnione razem, aby oferta 
została pozytywnie zaopiniowana i uzyskała dotację oraz czy wszystkie oferty spełniły 
te wszystkie kryteria? 
 

Głos zabrał Pan  M. Szulist – Naczelnik Wydziału Inwestycji, który powiedział, że 
wszystkie oferty spełniły kryteria. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie przyznania 
dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
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zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 
zabytków, położonym na obszarze powiatu drawskiego, w roku 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  2 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/34/2024 w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na 
obszarze powiatu drawskiego, w roku 2024. 
 
Pierwsze głosowanie zostało anulowane z uwagi na błąd, który pojawił się u Pana 
Radnego Stanisława Cybuli. 
 
Treść list z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 49 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań 
z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych  
w 2024 roku. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
A. Kuropatnicką – Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim. 
 

Głos zabrała Pani A. Kuropatnicka – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  
w Drawsku Pomorskim, która szczegółowo omówiła uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Dyrektor? 
 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w 2024 roku. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  2 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/35/2024 w sprawie podziału środków PFRON na realizację 
zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 
w 2024 roku. 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 51 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
J. Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  
 

Głos zabrała Skarbnik Powiatu – Pani J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
wszystkie pozycje finansowe, które zmieniają budżet Powiatu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Skarbnik? 
 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie zmian  
w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024.  
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Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/36/2024 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na 
rok 2024. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 53 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2024-2040. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
J. Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  
 

Głos zabrała Skarbnik Powiatu- J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Skarbnik? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały  
i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały o zmianie uchwały  
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 
2024-2040.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
Nikt  Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr III/37/2024 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2024-2040. 
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Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 55 do protokołu.  
 
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Punkt 15 (czas 4:06:13-4:40:06) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Starostę J. Kozłowskiego. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który poinformował, że na wszystkie 
interpelacje i zapytania zostaną udzielone odpowiedzi pisemnie oraz że Radca Prawny 
odpowie, Państwu Radnym na pytanie czym jest interpelacja, a czym zapytanie. 

Pan Starosta w odpowiedzi na pytanie Pani Radnej B. Głowackiej, powiedział, że 
przyznano dotację na realizację zadania publicznego w kwocie 15 000,00 zł – tak jak 
wnioskował Meander.  

W odpowiedzi na interpelację Pani Radnej G. Buczek, dotyczącej Barszczu 
Sosnowskiego, Pan Starosta powiedział, że nie bardzo rozumie dlaczego tak się dzieje 
na DK20, ale interpelacja zostanie wysłana we właściwe miejsce.  

W odpowiedzi na interpelację Pani Radnej G. Buczek, dotyczącej Lubieszewa, Pan 
Starosta powiedział, że w tej chwili jest po dwóch spotkaniach z właścicielami posesji 
przylegających do drogi powiatowej oraz, że błoto i woda zalewające posesje i drogę 
powiatową pojawia się z okolicznych pól oraz z drogi gminnej, a także, że powiat wziął 
na siebie znalezienie specjalisty, który przedstawi rozwiązanie tego problemu. Po 
rozwiązaniu tego problemu, będzie możliwość realizacji remontu drogi, przynajmniej  
w miejscowości.  

Pan Starosta odniósł się do sprawy nadzoru nad przebiegiem praktycznej nauki 
zawodu w naszych szkołach branżowych. Powiedział, że żadne niepokojące sygnały nie 
docierały, ale pochylimy się nad tym i zostanie udzielona odpowiedź. 

W odpowiedzi na interpelację Pani Radnej G. Polak, dotyczącej drogi powiatowej 
między Nowym Drawskiem a Sikorami, Pan Starosta powiedział, że nie wie dlaczego 
ta droga jest powiatowa, ale jest, więc spróbujemy zorientować się ile to będzie 
kosztowało, jeśli powiat będzie stać, to droga zostanie zrobiona. 

W odpowiedzi na interpelację Pani Radnej B. Głowackiej, dotyczącej ZPE-T 
Bobrowo, Pan Starosta, powiedział, że będziemy przede wszystkim starali się opanować 
tą sytuację i doprowadzić do tego żeby warunki, w których uczniowie i nauczyciele 
muszą pracować, były warunkami przyzwoitymi co najmniej, a nie skandalicznymi tak 
jak słyszeliśmy. 
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W odpowiedzi na interpelację Pani Radnej B. Głowackiej, dotyczącej sprawy dachu 
w ZS w Złocieńcu, Pan Starosta, powiedział, że nic nie wie na ten temat oraz, że nie 
widzi na to pieniędzy, przynajmniej w tym budżecie, który teraz mamy. 

 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która powiedziała, że informację udzielał 

Pan Inżynier Powiatu, który zapewniał, że w tym roku będą naprawy jeżeli chodzi o ten 
dach, także on na pewno ma wiedzę na ten temat. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że zrozumiał, że chodziło 

o jakąś dużą inwestycję, a naprawy bieżące będą się odbywać właśnie w tej chwili do 
września, do rozpoczęcia roku szkolnego. 

W odpowiedzi na interpelację Pani Radnej B. Głowackiej, w sprawie drogi 
Złocieniec – Darskowo, Pan Starosta, odpowiedział, że ten projekt, którego sam był 
wnioskodawcą, wypadł z budżetu – czy w tym budżecie się zmieści? Pan Starosta 
powiedział, że nie widzi takiej możliwości.  

Pan Starosta odniósł się do sprawy regulaminu przyznawania nagród sportowcom. 
Powiedział, że zgadza się z tym, że jeśli ktoś jest reprezentantem polskim to trudno go 
nie nazwać sportowcem i reprezentantem Powiatu, ale ten zapis, który jest, każe nam 
się odwoływać do oficjalnych związków sportowych. Jeśli będzie możliwość zmiany 
zapisu, to Pan Starosta jest za tym, aby go zmienić. 

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego M. Chojnackiego, dotyczącą parkingu 
przy Starostwie, Pan Starosta powiedział, że mamy porozumienie z Hosso o wzajemnej 
pomocy. Parking, który jest przy Starostwie jest dostępny również dla klientów Hosso, 
ale pracownicy, niektórzy, imiennie dostali pozwolenie na parkowanie przez Hosso. Pan 
Starosta powiedział również, że poprosił pracowników, że jeśli mają pozwolenie, to 
niech parkują tam gdzie mają pozwolenie, czyli przy Hosso, po to, żeby zwolnić miejsce 
tutaj oraz, że zaproponuje jakieś rozwiązanie tego problemu. 

 
Głos zabrał Pan Radny, M. Chojnacki, który powiedział, że tu chodzi o petentów, 

którzy korzystają z usług Starostwa Powiatowego, ażeby oni nie musieli płacić, a klient 
Hosso nie płacił. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że jest to w zakresie jego 

zainteresowania i chce tą sprawę jakoś wyprostować. 
W odpowiedzi na interpelacje Pana Radnego W. Włodarczyka, Pan Starosta 

powiedział, że Zarząd na pewno pochyli się nad na halą na ul. Seminaryjnej, choć nie 
wie jaki będzie wynik tego zamierzenia oraz, że odpowiedź zostanie udzielona na 
piśmie. Jeśli chodzi o Mielenko, Pan Starosta powiedział, że z tego co wie to inwestycja 
została rozpoczęta pod koniec poprzedniej kadencji, więc sprawdzi, czy został wybrany 
nadzór nad robotami, czy jest dziennik budowy, pozwolenie na budowę. Odnośnie 
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przygotowania obiektów oświatowych do nowego roku szkolnego, ale przede 
wszystkim do tego, aby spełnić uchybienia, które sanepid wskazał w naszych 
placówkach, teraz jest czas na to, żeby przez te dwa miesiące to zrobić.  

Pan Starosta powiedział, że tak jak mówił na początku, wszyscy Radni otrzymają 
odpowiedzi pisemne na swoje interpelacje i zapytania zgodnie ze Statutem Powiatu 
Drawskiego.  

Pan Starosta odniósł się, również do tego, że w dyskusji, która była po raporcie  
o stanie powiatu kilkakrotnie usłyszał sformułowanie o zamykaniu szkół. Powiedział, 
że nikt nie ma zamiaru zamykać szkół, natomiast na pewno chcemy, aby te szkoły 
rozwijały się, ale w jakiś planowy i kontrolowany sposób. W związku z rezygnacją Pana 
Dyrektora K. Ignacaka Pan Starosta, poinformował, że zostanie powołany Dyrektor 
pełniący obowiązki oraz, że we wrześniu przedstawi Państwu Radnym propozycje do 
dyskusji na temat kształtu ZPE-T Bobrowo, po tym dopiero zostanie ogłoszony konkurs 
na Dyrektora. 

 
Głos zabrała Pani Radna U. Ptak, która powiedziała, że była możliwość dyskusji  

i rozmowy na temat rozwoju oświaty i kierunków kształcenia, a dzisiaj Pan Starosta 
powiedział, jakby tamto wszystko było złe i dzisiaj będziemy wszystko robić tak jak 
powinno być. Zadała również pytanie, czy to wszystko nad czym pracowali, jest oznaką 
tego, że jako Komisja Oświaty źle pracowali? 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że zwrot „powinno być” 

tzn. tak jakbyśmy chcieli, żeby było, przypomniał również, że z zaangażowaniem 
pracował w tej Komisji oraz podpisywał się pod uchwałami. 

Pan Starosta odniósł się również do problemu w Bobrowie, o którym można było 
rozmawiać rok temu – nie było rozmów rok temu, nie była przygotowana ta inwestycja, 
natomiast teraz będą rozmowy na ten temat. Poinformował również, że jest po 
spotkaniach z rodzicami i Radą Rodziców tej placówki  i po tej rozmowie rodzice wyszli 
uspokojeni. 

 
Pan Starosta J. Kozłowski zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze  

o coś zapytać? 
Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który powiedział, że Pan Starosta się myli, 

mówiąc, że Zarząd i Rada nie wiedzieli – budżet, który był ustalany, WPF przechodziła 
przez wszystkie komisje, a tam były zapisane wyraźnie wszystkie zadania, również 
sprawozdania z Zarządu ukazują dyskusje dotyczące tych zadań oraz, że pozwolenie 
zostało uzyskane, zrobiony projekt, Rada Powiatu głosowała za przyjęciem WPF, nie 
było żadnego sprzeciwu. Powiedział również o pojęciu „segmentu” i dlaczego tego typu 
zadania są realizowane w takim systemie oraz o tym, że zostało wydane pozwolenie na 
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budowę. Pan Radny W. Włodarczyk powiedział, że przedstawił członkom Zarządu 
wyrok KIO oraz, że Zarząd mógł poprosić Wykonawcę o przedłużenie oferty. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który poinformował, że nie powiedział, iż 

poprzedni Zarząd nie rozmawiał na ten temat, tylko jako członek Rady Powiatu, mówił 
o Radzie Powiatu, która miała m.in. Komisję Budżetu i Komisję Oświaty. Pan Starosta 
zadał pytanie, czy Pan Radny W. Włodarczyk przedstawił konieczność inwestycji  
w Bobrowie na którejś z tych komisji. 

 
Głos zabrał Radny Pan W. Włodarczyk, który powiedział, że przy każdej okazji 

kiedy była rozmowa tylko na temat oświaty i rozpoczęcia roku szkolnego, była rozmowa 
na temat tego, jakie są potrzeby oraz, że mówił to na Zarządzie i na komisjach. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że z pełną 

odpowiedzialnością zapewnia, że wie co podpisuje i wszystkie odpowiedzi na 
interpelacje są pisane z pełną świadomością. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na wszystkie interpelacje będą 

udzielone odpowiedzi oraz zapytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? 
 

 
Punkt 16 (czas 4:40:07-4:51:00) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 

Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która powiedziała, że chce ponowić prośbę 
o uzupełnienie w systemie RADA materiałów omawianych na zarządzie oraz  
o dołączanie protokołów z Sesji Rady Powiatu, aby była pewność, że wszyscy Radni 
mogli się z tym zapoznać. 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że Radni mieli przez 
chwilę, po zmianach dostęp do tych materiałów, a te materiały to są materiały robocze. 
Zarząd dostaje materiały i pewną wiedzę, na podstawie której podejmuje decyzję  
i oficjalnym dokumentem Zarządu nie jest to, na podstawie czego Zarząd podejmuje 
decyzje, tylko to co jest w wyniku podjętej decyzji przez Zarząd – dopiero to jest 
przekazywane Radnym. 
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Głos zabrał Pan Radny W. Włodarczyk, który powiedział, że gdyby Radni dostali 
materiały, które są przedmiotem porządku obrad Zarządu, w niektórych sytuacjach 
może Radni chcieliby wziąć udział w tym Zarządzie. 

 
Głos zabrał Pan Starosta  J. Kozłowski, który powiedział, że program Zarządu jest 

opisany w porządku obrad, natomiast materiały, które są składane, są materiałami dla 
Członków Zarządu i dopiero po decyzji Zarządu jest to obowiązujący dokument. 

 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która powiedziała, że to nie jest tak 

dokładnie, dlatego, że te materiały, tematy nie są żadną tajemnicą, dlatego, że jak się 
wejdzie przez BIP na system Rady, to znajdziemy te materiały, czyli one nie są 
niedostępne dla Państwa, natomiast po zalogowaniu jako Radni to tych materiałów  
u Radnych nie ma. Chodzi o te materiały, które są już załącznikiem do tych posiedzeń. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze jakieś 

pytania? 
 

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Rady Powiatu V. Zbytek, która poinformowała, 
że na kolejnej sesji Rady Powiatu w porządku obrad znajdzie się punkt – Sprawozdanie 
Przewodniczącej Rady Powiatu. Z racji tego, że Przewodnicząca Rady Powiatu ma 
bardzo dużo zaproszeń i pomiędzy sesjami uczestniczy w różnych spotkaniach, chciała 
poinformować Radnych w jakich spotkania uczestniczy i reprezentuje Radę Powiatu 
Drawskiego.  

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu przygotowała informację o tym w jakich 

spotkaniach uczestniczyła w okresie od 25 maja 2024r. do 26 czerwca 2024r.: 
4 czerwca – na zaproszenie Starosty Jacka Kozłowskiego uczestnictwo  

w I Konwencie Burmistrzów oraz Wójta. 
6 czerwca – obyła się Konferencja podsumowująca projekt „Powiat Drawski na 

słodko” współfinansowany ze środków UE mający na celu promocję 
obszaru Powiatu Drawskiego w oparciu o lokalne produkty.  
– Uczestniczył również: Radny Zbigniew Dudor 

8 czerwca – „Żagle 2024” Mistrzostwa Polski w klasie ISA407 o Puchar Starosty 
Drawskiego i o Puchar Ziemi Złocienieckiej „Jezioro Siecino” 

19 czerwca – spotkanie z Panią Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku 
Pom. Agnieszką Kuropatnicką na terenie gminy Kalisz Pom. 

20 czerwca – uroczystość zakończenia roku szkolnego (oddziały przedszkolne) – 
Zespół Placówek Edukacyjno-Terapeutycznych w Bobrowie oddział 
w Drawsku Pom. – Uczestniczyli również: Radny Piotr Płażalski 
oraz Wicestarosta Powiatu Drawskiego Tomasz Budzyński 
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21 czerwca – uroczystość zakończenia roku szkolnego w Zespole Szkół w Kaliszu 
Pom. – Dwóch Radnych otrzymało tytuł „Przyjaciel szkoły” - Radny 
Stanisław Cybula oraz Radny Waldemar Włodarczyk – 
Uczestniczyli również: Radna Halina Samek, Radny Jan Szewczyk. 

22 czerwca – na zaproszenie Pana Nadleśniczego Huberta Kozak wraz z Radnymi 
Rady Miejskiej Kalisza Pom. spotkanie na szkółce w Białym Zdroju 

26 czerwca – VIII Konkurs Wiedzy Ekologicznej Złocieniec 2024r. Powiatowy 
Dzienny Dom Samopomocy, Ośrodek Rehabilitacyjno-Kulturalny  
w Drawsku Pom. Filia Złocieniec – Uczestniczyli również 
Wicestarosta Powiatu Drawskiego Tomasz Budzyński 

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu, poprosiła Radnych o zadawanie na Sesjach 

konkretnych pytań i odpowiedzi, aby nie przedłużać, ponieważ wszystko jest omawiane 
szczegółowo  na wcześniejszych komisjach. 

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu, poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  

J. Kozłowskiego. 
 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który w związku z rozpoczęciem wakacji 

życzył szczęśliwych, przyjemnych i bezpiecznych wakacji. Poinformował również  
o przerwie wakacyjnej między sesjami oraz o ewentualnej możliwości zwołania sesji 
nadzwyczajnej. 
 
 

Punkt 17 (czas 4:51:01) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 13:51 zamknęła III sesję Rady Powiatu Drawskiego 
i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
 
 
    
    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Patrycja Szkolnicka                                 Violetta Zbytek 
 
 
Sporządziła: Patrycja Szkolnicka 
 
 


